
Referat fra programstyremøte 04.12.2014 

Til stede: Margery, Øyvind, Harald, Kjersti, Myriam, Helge Vidar, Veronica, Thea og Gita 

Forfall: Jorunn, Sébastien 

1) Dagsorden ble endret (ny sak: nr. 5) og referat fra forrige møte ble godkjent. 
 

2) Orienteringssaker:  
a) Ny praktikant fra Univ. de Pau, Bénédicte Perrin kommer i begynnelsen av februar 2015 og blir 

hos oss for tre måneder. Det er kommet ny henvendelse fra tidligere søker Loïs Bar, men den må 
eventuelt vurderes ved en senere anledning. 

b) Philippe Gabriel, Univ. d´Avignon kommer på  Erasmus mobilitet-besøk  våren 2015. Han har 
foreslått å komme enten i slutten av april eller i begynnelsen av mai. Det må lages et opplegg for 
ham. Myriam mener at besøket hans må slås sammen med digital kultur. 

c) Margery orienterte om fransk-tysk samarbeid ved norske universiteter. Initiativet fra ILOS, UiO 
skal følges opp fra IF til våren. 

d) Studentrepresentantene presenterte om fagutvalgets aktiviteter for høsten 2014. De har hatt 
følgende aktiviteter, 

• Samtalegrupper: sosialt og øve på å snakke fransk (ikke bare det akademiske). Det var 
relativt dårlig oppmøte. 

• Filmkveld i begynnelsen av semesteret.  Dårlig oppmøte på det også. Ad. Fontes var ikke 
det riktige stedet for en slik kveld, siden de har sine regler. 

• Fransk pannekakekveld: det var i okt. og ca. 10 stk. møtte opp. Flere av dem var de som 
ble ferdig med sin master i høst. 

• Poesikveld hos Thea: det var 9 stk. som møtte opp og det var god stemning. 
e) Helge Vidar orienterte om svar fra studieseksjonen ved Det Humanistiske Fakultet, UiO på 

Fagrådets uttalelse om UiS´ behandling av OFNEC-saken. Helge Vidar har rådet franskseksjonen, 
ILOS, UiO til å ta saken videre til Universitetsstyret ved UiO. 

f) Emnerapporter fra høsten 2014 må leveres av emneansvarlige innen 31. jan. til Hilde med kopi til 
Helge Vidar og Gita.   

g) Pensumlister for våren 2015 skulle ha vært lagt ut senest 1. des. Men det bør gjøres snarest. 
 

3) Det ble diskusjon om forslagene til emnebeskrivelser for de to nye SAK-emner. FRAN-SAK-H (ansvar 
skal være hos NTNU) og FRAN-SAK-V (ansvar UiB).  Forslagene til emnebeskrivelser ble vedtatt med visse 
endringer (se vedlegg). Det vil bli brukt Adobe Connect for SAK-undervisningen i stedet for 
videokonferanse fra neste studieår. semester. 
 

4) Høring om «innstegsstillinger» ble diskutert, innledet av Helge Vidar. 

5) Øyvind og Myriam orienterte om EVU-kurs for ungdomsskole lærere. Det er opprettet en arbeidsgruppe på 
instituttet i forbindelse med innføring av et nytt emne for fransk, spansk og tysklærere som jobber i 
ungdomsskolen. Det planlegges at emnet skal gå for første gang neste høst. Før den tid må emnet vedtas av 
de tre fagmiljøene, før saken går videre til UUI. Forslag til emnebeskrivelse ble godkjent uten endringer. 
 

6) Eventuelt:  
Kjersti orienterte om at det holdes "mesterklasse" for Blandine Tamelo, i regi av Forskerskolen for 
språkvitenskap og filologi, 8. januar 2015. Professor Coco Norén, Uppsala Universitet, er invitert som 
"mester". Coco Norén skal også holde en mer generell forelesning samme dag. 

Referent: Gita 

Vedlegg: Emnebeskrivelse for FRAN-SAK-H og FRAN-SAK-V 


